



15.000 m²

Price 125.000€



For sale a large plot of land close to the village Sakturya, the southern part of the region of Rethymno and only 700 meters from the beautiful beach of Prasonisi. The land is located on a hill with a magnificent view of the Libyan Sea, islands Paximadia and mountains. The total area of the land is 15.000 m² with building coefficient of 1.500 m². Near the land is an asphalt road and race 15 meters on the dirt road. The plot is perfect for commercial use: for the construction of a hotel, or complex of villas, or private home. Distance to the beach - 700 m, to the village of Tibaki with all infrastructure - 30 km, to the village of Agia Galini - 20 km, from the city of Rethymno - 50 km, to Heraklion airport - 90 km.



Продаётся большой земельный участок недалеко от деревни Сактурья на юге региона Ретимно и всего в 700 метрах от красивого пляжа Прасониси. Участок расположен на холме, откуда открывается великолепный вид на Ливийское море, острова Паксимадья и горы. Общая площадь участка составляет 15.000 м² с коэффициентом застройки в 1.500 м². Рядом с участком проходит асфальтированная дорога, а заезд 15 метров по грунтовой дороге. Участок идеально подходит для коммерческого использования: под строительство отеля или комплекса вилл.

Расстояние до пляжа - 700 м, до посёлка Тибакис с развитой инфраструктурой - 30 км., до посёлка Агия Галини - 20 км, до города Ретимно - 50 км, до аэропорта города Ираклион - 90 км.

